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Interpellation till regionrådet Nina Höijer 

Varför vill vi inte regionen lyssna på de äldre? 

Regionen och Örebro kommun genomför någon typ av enkäter för att få 

medborgarnas synpunkter på kollektivtrafiken. Det är bra men av någon 

anledning utesluts personer som är äldre än 75 år. 

Det är dumt av flera skäl. Personer över 75 år kan vara i den situationen att de inte 

längre har tillgång till eller inte får köra bil. Dessutom är det en ökande andel av 

befolkningen som är äldre och fortfarande aktiva samhällsmedborgare. En del av 

dem kanske inte är intresserade av att cykla året runt och ser kollektivtrafiken som 

en bra möjlighet till att besöka vänner och göra ärenden. 

Ytterligare en faktor som gör det hela underligt är att en aktiv del i marknadsföringen 

riktar sig mot grupper som kan styra sina restider på ett friare sätt. Det sker genom 

lägre taxa på de tider på dygnet när det finns mer plats på bussar och tåg. Hur skall 

vi få feedback från den grupp som har stor möjligheter att utnyttja trafiken just på 

dessa tider. 

I grunden upplevs det också som åldersdiskriminering. Något som vi inte borde ha i 

regionens kontakter med medborgarna. 

Jag ställer därför följande frågor Nina Höijer 

1.På vilka grunder utesluts äldre över 75 år? 

2.Avser regionen även i fortsättningen att utsluta äldre seniorer från att delta i 

enkätundersökningar? 

3.Gäller attityden att utesluta alla över 75 år i alla typer av medborgardialog, 

oavsett verksamhetsfält inom regionen. 

Mats Gunnarsson (MP) 
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